
Beslutningsreferat Skolebestyrelsesmøde 6. marts 2025. 

Spørgetime: 

Spørgsmål fra børn: Er det muligt at benytte flere af de små lokaler ved siden af 
klasselokalerne? 

Spørgsmål fra forældre: Angående tyskundervisningen i en bestemt klasse. 

Spørgsmål fra forælder; hvordan besluttes det hvilke klasser som skal modtage nye elever? 

-          Svar: det vurderer lærerne og ledelsen, i forhold til kønsfordeling, lærererfaring, særlige 
behov mm. 

Informationspunkter: 

Solvej orienterer om Børne-skolerådsmøde. Tal pænt kampagne. Og debat om hvordan vi 
udbreder kommunens børne- ungesyn til alle. 

Jette informerer om ny kaffemaskine på lærerværelset. Skoleplan, Fagfordeling, 

Dorthe informerer om hvordan der arbejdes med at implementere kvalitetsreformen. 

Diskussion vedrørende kantineordningen. Der ønskes flere informationer om hvor mange som 
bruger kantinen, og hvor mange elever som bruger den til støtte, samt om der kan bruges 
inklusionsmidler. Tal for salg mm. 

  

Information om det nye system med timebank 

Juniormesterlære. 

Evt: 

0-1 H. Det spørges ind til, om der reelt differentieres da 2 klassetrin er slået sammen.  

 


